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Protokoll: Styrelsemöte 040929 
 
Närvarande:  Arne Lindqvist (AL), Katarina Roxström-Lindquist (KRL), 

Malin Sjödin (MS), Robert Tham (RT) och Anna Wik (AW) 
Anmält förhinder:  Thomas Lindgren (TL) 
Bifogas:   Resultaträkning och Kabel-TV 
 

 Ämne Beslut 

1. Inledning 
RT hälsade alla välkomna och öppnade mötet. 
Dagordningen fastställdes. 
 

 

2. Föregående styrelsemötesprotokoll (från den 
18 maj 2004) 
 

Läggs till handlingarna.  
 

3. Ekonomi 
AW informerade om Dungens ekonomi. Alla 
medlemmarna har betalat sin medlemsavgift och 
ekonomin är i balans med budgeten. 
Resultaträkningen bifogas. 
 

 

4. Underhållsplanen 
RT gick igenom nuvarande underhållsplan. 
Årets underhåll:  

- toppstugan är klar 
- renovering av sandlådan 

Kommande underhåll: 
- påfyllnad av sandlådan (se vidare punkt 8) 

och måla sandlådan år 2005 
- införskaffning av en ny gräsklippare 

 
 
 
 
 
 
AW sammanställer en 
detaljerad lista över tidigare 
utgifter rörande gräsklipparen. 
 

5. 40 års jubileum 
Nästa år firar Dungen 40 års jubileum. Av våra 28 
hus så har fyra hus haft samma ägare sedan 
dom uppfördes;  
Hus 10, fam. Bengt & Margareta Åström,  
Hus 21, fam. Sölve Petersson,  
Hus 24, fam. Odd & Kari Egeland och  
Hus 25, fam. Arne & Margaretha Lindqvist.  
Ulla Frithiof har också bott här sedan 1965, men i 
två hus. Kul tycker vi!  
Förslag på datum till en jubileumsfest är lördagen 
den 11 eller 18 juni. 

AL (sammankallande), MS 
och KRL utgör stommen i en 
jubileumsgrupp med uppgift 
att planera festen. Riktlinjer 
för kalaset presenteras på 
årets höststämma. 
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6. Höststäddag 
- ansning av träd och buskar längs gångar 

m.m. med hjälp av Kari. 
- tillföra sand under gungorna. 
- ta hand om den slängda asfalten vid 

gästparkeringen. 

Höststäddag lördagen den 30 
oktober. 
RT preliminärbokar container 
och skickar ut en kallelse. 
RT inför i schemat att 
gräsklipparen ska lämnas in 
på service i anslutning till 
städdagen. 
 

7. Höststämman 
Årets höstämma kommer bl.a. att innehålla 
följande rapporter:  
- underhålls- och investerings planen (AL) 
- hastighetsbegränsning, grind 
- höststäddag 
- gräsklipparen 
- Dungens hemsida (TL) 
- kabel-TV (AL) 
- 40-års jubileum 
- sand i sandlådan 
- studsmatta  
- ansvarsområden 
 

Höststämma torsdagen den 
21 oktober kl. 19.00.  
MS bokar lokal.  
Adresslistan ska förnyas 
under mötet och om möjligt 
kompletteras med fler mail 
adresser. 
 
 
 

8. Sand till sandlådan 
Påfyllning av sandlådan sker lämpligen i februari 
2005. För att förnya sanden behöver gammal 
sand tas bort, dels genom att medlemmarna kan 
förse sig med den sand de behöver, dels att vid 
städdagen fylla på sand under gungorna. 
 

AL informerar dungens 
medlemmar om att de kan ta 
sand ur sandlådan innan ny 
sand kommer.  
AL mäter upp sandlådan och i 
samråd med RT beställer den 
mängd som behövs. 
 

9. Övriga frågor 
Gästparkeringen: Vid gästparkeringen har någon 
slängt gammal asfalt.  
 
Studsmatta:  
Ett tiotal barn utarbetade ett förslag om att 
införskaffa en trampolin till föreningen. Förslaget 
fick ej enighet i styrelsen.  
 
 
 
 
 

 
Asfalten tas bort vid 
höststäddagen. 
 
Styrelsen avslog inköp av 
studsmatta på föreningens 
bekostnad. Däremot får en 
privat införskaffad trampolin 
ställas på våran 
gemensamma mark under en 
försöks period. Placeringen 
skall få godkänt av berörda 
grannar och styrelsen 
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Gräsklippare: 
MS berättade att när det var deras tur att klippa 
gräset så var startsnöret nästan avdraget på 
gräsklipparen och den gick inte att starta. Frågan 
kom upp om vi behöver en ”hustomte” som mot 
en viss belöningen åtar sig att serva vår 
gemensamma utrustning. 
 
Skötsel av områden: 
Bra! 
 
Trafikhinder: 
Kommunen uppför inga nya blomlådor då 
ansvarsfrågan inte är löst. RT berättade om TL: s 
förslag om att uppföra en grind nedanför hus 22 
mot Jakobslundsvägen, för att förhindra att 
barnen rusar ut på vägen. 
 
Lekstuga: Nästa år så är 8000kr avsatta för att 
underhålla och investera i lekutrustning.  
 
 
 
 
Lösenord:  
 
 
 
 
Kabel-TV: AL informerade om sin kontakt med 
ComHem angående digital TV (se bilaga).  
 

friskriver sig allt ansvar. 
 
Vid höststämman uppmana 
föreningens medlemmar att ta 
ansvar för våra gemensamma 
saker. 
 
 
 
 
 
 
 
TL utarbetar ett förslag om typ 
av grind, kostnad osv., vilket 
presenteras på höststämman.  
Beslut fattas på nästa 
styrelsemöte. 
 
 
Tyg-gungorna skall ersättas 
med nya gungor. Ms utarbetar 
ett förslag om typ av stuga, 
kostnad och plats till nästa 
styrelsemöte. 
 
TL meddelar oss vilket 
lösenord det är till 
adresslistan på Dungens 
hemsidan 
 
AL tar kontakt med ComHem 
om detaljer för erbjudandet 
om grupprabatten. 
AW ändrar faktura ansvarig 
hos ComHem. 
AL lägger ut en allmän 
information om digital-TV på 
hemsidan. 

10. Nästa möte 
Nästa styrelsemöte blir den 9 december. 

 

 


